
                   Adviesverlening door adviesraden 
 
 
Dit document dient voor de afgesproken datum bezorgd te worden aan het secretariaat. 
adviezen@kasterlee.be  
 

Advies van:  
o cultuurraad 
o gecoro 
o jeugdraad 
o landbouwraad 
o lokale economie- en toerismeraad 
o milieuraad 

o mobiliteitsraad 
o seniorenraad 
o solidariteitsraad 
o sportraad 
o welzijnsraad 
o LOK 

 
 

Adviesvraag van het gemeentebestuur over evaluatie subsidiereglementen  
op 15/09/2023   via  

o mail 
o mondelinge vraag 
o andere: … 

 

spontaan advies op / 
 

behandeld door  
 

o de adviesraad op  15 / 09 / 2023  
o het dagelijks bestuur op .. / .. / …. (bij hoogdringendheid) 

 
 

Aantal aanwezige / deelnemende leden: 
 
18 / 25 
 
 

Beschrijving van de wijze waarop het advies tot stand kwam: 
 
Besproken tijdens vergadering 
 

Standpunt van de adviesraad: 
o unaniem advies 
o advies bij meerderheid (…/…) 
o geen advies 

 
Advies: 
 
Wij geven als Jeugdraad een deels positief advies over evaluatie subsidiereglementen 
erkende verenigingen en de bijhorende aanpassingen die daarop volgen. 
Als Jeugdraad hebben we onze bedenkingen bij de limiet van 1 vorming per jaar per 
persoon, dit lijkt ons te weinig voor de noden van de jeugdverenigingen. Ook lijkt ons een 
extra pilaar bij ondersteuning evenementen, namelijk security, een mooie aanvulling van de 
al bestaande subsidie pijlers. 
 
 

mailto:adviezen@kasterlee.be


Argumenten: 
 
Wij, de Jeugdraad van Kasterlee, hebben de voorgestelde wijzigingen in de 
subsidiereglementen voor erkende verenigingen grondig bekeken. Hierbij willen wij onze 
feedback en aanbevelingen delen. 
 
Indexering van subsidies 
Wij waarderen ten zeerste dat er rekening wordt gehouden met de indexering van subsidies. 
Dit toont aan dat het gemeentebestuur de financiële uitdagingen van jeugdverenigingen 
begrijpt en hierop inspeelt. Dit is een constructieve aanpassing die ook rekening houdt met 
toekomstige noden. 
 
Verhoging van subsidiebedragen 
Het verheugt ons dat de subsidiebedragen zijn verhoogd. Dit zal een positieve impact 
hebben op de activiteiten en diensten die jeugdverenigingen kunnen aanbieden. Dit 
waarborgt dat het verschil tussen de bedragen van het voorgaande subsidiereglement en het 
huidige subsidiereglement niet langer dramatisch groot is. 
 
Terugwerkende kracht 
De beslissing om de verhoging van de subsidiebedragen met terugwerkende kracht toe te 
passen, getuigt van een diep begrip voor de financiële druk waaronder veel verenigingen 
momenteel opereren. We waarderen het ten zeerste dat het vooropgestelde budget zo goed 
als mogelijk wordt benut, ten voordele van de verenigingen. 
 
Limiet op vormingen 
Wij hebben echter onze bedenkingen bij de limiet van slechts één vorming per jaar per 
persoon. Gezien de dynamische aard van jeugdwerk en de voortdurende behoefte aan 
bijscholing, lijkt deze limiet ons te restrictief. Wij denken hierbij aan een EHBO cursus + 
animatorcursus dat in een eerste jaar zeker aan te raden zijn. Of een animatorcursus + 
cursus grimeren, dit zijn vormingen die makkelijk op één jaar voor één persoon kunnen 
worden gevolgd. Wij adviseren om deze limiet te verhogen naar minimaal 2 à 3 vormingen 
per jaar per persoon. 
 
Subsidie voor security op evenementen 
Veiligheid is van het grootste belang bij evenementen georganiseerd door 
jeugdverenigingen. De kosten voor security kunnen echter snel oplopen, met bedragen van 
minimaal €500 per persoon per avond. Wanneer security verplicht is bij een evenement door 
het gemeentebestuur, zou het een grote steun zijn hier een 75% van deze kosten van te 
kunnen recupereren. Dit zou niet alleen de financiële last voor verenigingen verlichten, maar 
ook bijdragen aan het waarborgen van de veiligheid van onze jongeren en de werkdruk van 
de ordediensten. 
 
 
Ten slotte willen wij het gemeentebestuur hartelijk bedanken voor hun bereidheid om naar 
ons te luisteren en voor hun constructieve houding. We hopen in volgende dossiers wel een 
snellere respons op onze suggesties te zien. Maar het is bemoedigend om te zien dat er een 
open dialoog mogelijk is tussen de Jeugdraad en het gemeentebestuur. 
 
Samenvattend zijn wij overwegend positief over de voorgestelde wijzigingen in de 
subsidiereglementen. Wij hopen dat onze feedback en aanbevelingen in overweging worden 
genomen bij de definitieve besluitvorming. 

Afwijkende meningen of minderheidsstandpunten ( bij expliciete vraag van een lid): 
/ 
 

 


